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Zápis z 2. zasedání akademického senátu Fakulty výrobních technologií a managementu 

UJEP 
 
Datum konání: 25. 4. 2016 
Přítomni:  Ing. Jaromír Cais; Ing. Jan Kampo; Ing. František Klimenda; prof. Ing. Jan Mádl, 
CSc.; Ing. Adriana Semerádová; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Sofie Žárská; 
Omluveni: PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; 
Hosti: doc. Ing. Štefan Michna, PhD.; doc. Ing. Josef Soukup, CSc.; Ing. Tomáš Vysloužil, 
Ph.D.; Ondřej Thor 
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení VZ FVTM za rok 2015 o hospodaření (příloha č. 1 – 5) 
5. Schválení rozpočtu FVTM pro rok 2016 (příloha č. 6 – 9)  
6. Schválení SD č. 3/2016 Uznávání předmětů předchozího studia 
7. Zrušení SD č. 1/2008 a 1/2014 
8. Zrušení katedry KMEP 
9. Hlasování per rollam 
10. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS FVTM 
11. Různé 
12. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hodin v budově H, FVTM zahájil a dále řídil předseda senátu Jan 
Mádl. Konstatoval, že je přítomno sedm členů AS FVTM a senát je tudíž schopný usnášení. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání, který doplnil 
o bod Podmínky přijímacího řízení, který byl zařazen před bod Různé. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[5]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FVTM: Senátoři 
Jaromír Cais a Adriana Semerádová. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[6]. 
 
Ad 4) Byla předložena Výroční zpráva FVTM za rok 2015. 
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Návrh usnesení [7]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
na základě zákona č. 111/1998 Sb., §27 bod d) schvaluje Výroční zprávu o činnosti za rok 
2015. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[7]. 
 
Děkan Štefan Michna prezentoval Výroční zprávu o hospodaření za rok 2015 (viz přílohy č. 1 
– 5).  
Návrh usnesení [8]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
na základě zákona č. 111/1998 Sb., §27 bod d) schvaluje Výroční zprávu o hospodaření 
za rok 2015. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[8]. 
 
Ad 5) Děkan Štefan Michna prezentoval rozpočet FVTM pro rok 2016 (viz přílohy č. 6 – 9). 
 
Návrh usnesení [9]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
na základě zákona č. 111/1998 Sb., §27 bod c) schvaluje rozdělení finančních prostředků 
FVTM na rok 2016. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[9]. 
 
Ad 6) Byla předložena ke schválení Směrnice děkana č. 3/2016 Uznávání předmětů 
předchozího studia. Po zapracování změn došlo k hlasování. 
 
Návrh usnesení [10]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje Směrnici děkana č. 3/2016 UZNÁVÁNÍ PŘEDMĚTŮ PŘEDCHOZÍHO 
STUDIA. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[10]. 
 
Ad 7) Byly předloženy směrnice č. 1/2008 a č. 1/2014 ke zrušení. 
 
Návrh usnesení [11]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje zrušení směrnic děkana č. 1/2008 Organizace výuky v konzultačních střediscích 
FVTM a č. 1/2014 Částečné úvazky akademických pracovníků, bez náhrady. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[11]. 
 
Ad 8) Děkan Štefan Michna předložil návrh na zrušení katedry KMEP, z důvodu 
nevykazování tvůrčí činnosti; nesplňují Standardy Akreditační komise; věková struktura 
personálního zabezpečení; nedostatečné zabezpečení výuky v magisterských programech.   
 
Návrh usnesení [12]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje na základě zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách a o změně a doplnění 
dalších zákonů, v souladu s § 27 bod a) zrušení Katedry managementu a ekonomiky podniku 
k 30. 6. 2016. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[12]. 
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Ad 9) V rámci hlasování per rollam došlo k diskuzi. Na základě diskuze upravil senát 
hlasování per rollam. 
 
Návrh usnesení [13]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje hlasování per rollam ve znění: 
Na pokyn předsedy AS FVTM, vyzve zapisovatelka všechny senátory k přijetí usnesení per 
rollam a to ve věcech, které nesnesou odkladu a u nichž tento postup není jeho povahou nebo 
předpisem vyloučen. Podklady budou obsahovat návrh usnesení předkladatele včetně 
komentáře k dané věci. Senátor hlasuje mailem formou „odpovědět všem“ s vyjádřením: 
souhlasím - nesouhlasím - zdržuji se hlasování. Jiné stanovisko není přípustné, diskuse k věci 
odpadá. Lhůta pro hlasování jsou 5 pracovních dní od odeslání návrhu. Usnesení je přijato, 
vysloví-li se pro návrh nadpoloviční většina všech členů AS FVTM. Pokud se člen AS FVTM 
k hlasování nevyjádří ve stanoveném termínu, má se za to, že se zdržel hlasování. Po ukončení 
hlasování zapisovatelka shrne jeho výsledky, vše podrobně zaznamená a zašle předsedovi, 
který na nejbližším řádném zasedání akademického senátu zahrne záležitost do příslušného 
zápisu. 
Hlasování per rollam není možné podle zákona č. 111/1998 Sb. O Vysokých školách dle §27 
v bodech a, b, c, d. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[13]. 
 
Ad 10) Vyhlášení doplňovacích voleb do AS FVTM. 
Předseda senátu Jan Mádl navrhl volební komisi ve složení: Jaromír Cais předseda, členové 
Petr Majrich, Adriana Semerádová, František Klimenda a Irena Lysoňková. 
Vyzval k vyjádření a k dalším návrhům. Žádné připomínky nebyly. 
 
Návrh usnesení [14]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje volební komisi k doplňujícím volbám do AS FVTM ve složení: Jaromír Cais 
předseda, členové Petr Majrich, Adriana Semerádová, František Klimenda a Irena Lysoňková. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[14]. 
 
Ad 11) Proděkan pro studium Tomáš Vysloužil prezentoval změny v Podmínkách přijetí 
ke studiu pro II. Kolo přijímacího řízení na FVTM pro AR 2016/2017.  
Senátoři pronesli své připomínky, které byly zapracovány. 
 
Návrh usnesení [15]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje PODMÍNKY PŘIJETÍ KE STUDIU PRO II. KOLO PŘIJÍMACÍHO ŘÍZENÍNA 
FAKULTĚ VÝROBNÍCH TECHNOLOGIÍ A MANAGEMENTU UNIVERZITY J. E. 
PURKYNĚ V ÚSTÍ NAD LABEM PRO AKADEMICKÝ ROK 2016/2017 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[15]. 
 
Ad 12) Děkan Štefan Michna informoval senátory o předložení záměru NOBUFAT vedení 
UJEP, bohužel cena je vysoká, cca 440 mil. a ministerstvo uvolní pouze 330mil, proto nastínil 
dvě varianty:  

1. Pokračovat v záměru vybudování NOBUFAT s tím, že by se požadavky 
zredukovaly. – minimalistická – snížena, co škrtnout, zda mít aulu pro 170 
studentů, co by šlo sloučit.  

2. Postavit novou budovu vedle budovy H, která by byla s budovou H propojena. 
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Senát bere na vědomí. 
 
Ad 13) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 5 až č. 15.  
 
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Jaromír Cais v. r.  

 Adriana Semerádová, v. r. 

 
 
V Ústí nad Labem dne 25. dubna 2016 
 
 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FVTM UJEP 
 
 

Příloha č. 1 – 5 - Hospodaření FVTM za rok 2015 
Příloha č. 6 – 9 - Rozpočet FVTM na rok 2016 
Příloha č. 10 – SD č. 1/2008 
Příloha č. 11 – SD č. 1/2014 
Příloha č. 12 – SD č. 3/2016 
Příloha č. 13 – VZ FVTM 2015 
Příloha č. 14 – Podmínky přijímacího řízení pro AR 2016/2017 
 
 


